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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE
 

W SPRAWIE :

  Zakresu zadań Referatu Inwestycji i Gospodarki Nieruchomościami.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu do zadań IGN należą sprawy z zakresu drogownictwa i systemu komunikacyjnego
w szczególności zarządzanie drogami.

PYTANIA :

1. Kiedy  zostanie  wymieniona  nawierzchnia  ulicy  Armii  Krajowej  wraz  z  budową  kanalizacji
deszczowej ( dokładne wskazanie terminu)?

2. Kiedy zostaną połatane ubytki w ciągu ulicy Armii Krajowej (dokładne wskazanie terminu) ?
3. Kiedy zostanie wymieniona nawierzchnia ulicy Skośnej (dokładne wskazanie terminu)?
4. Kiedy zostaną połatane ubytki w ciągu ulicy Skośnej (dokładne wskazanie terminu)?
5. Kiedy zostaną naprawione spoiny technologiczne i pęknięcia bitumiczną masą zalewową na niżej

wymienionych ulicach: 

a) ul. Parkowa,
b) ul. Konstytucji 3 Maja,
c) ul. Karkonoska,
d) ul. Okrzei,
e) ul. Gimnazjalna,
f) ul. Olimpijska,
g) ul. Strażacka,
h) ul. Skalna,
i) ul. Wilcza,
j) ul. Sarnia,
k) ul. Mostowa,
l) ul. Kowarska,
m) ul. Wąska,
n) ul. Nadrzeczna,
o) ul. Kolejowa,
p) ul. Myśliwska,
q) ul. Wielkopolska,
r) ul. Dolna ( we wszystkich ppkt wskazać dokładny termin)?



1. Kiedy  zostaną  naprawione  pozapadane  studzienki  kanalizacyjne  w  ciągu  ulicy  Mostowej
(dokładne wskazanie terminu)?   

2. Kiedy zostaną naprawione w ramach gwarancji ubytki w jezdni (cięcia asfaltu) przez deweloperów
w ciągach ulic Nadrzeczna i Nad Łomnicą ( w tej  sprawie składałem już zapytanie,  proszę o
określenie dokładnego terminu wykonanych napraw gwarancyjnych)? 

3. Jakie  zostały  podjęte  działania  w  związku  z  uszkodzeniem nawierzchni  ulicy  Olimpijskiej  na
wysokości  budowanej  stacji  GOPR  (  naprawione  ubytki  w  jezdni  po  cięciach  asfaltu  źle
wykonane)?

4. Kiedy  zostaną  utwardzone  pobocza  jezdni  ulic  Wielkopolskiej  (  naprzeciw  TESCO)  i  Marii
Konopnickiej ( podjazd od ulicy Mostowej i Dolnej do wjazdu na teren ogrodów działkowych)?

5. Czy była prowadzona kontrola stanu technicznego oznakowania pionowego na terenie miasta
Karpacza pod względem widoczności  znaków z odległości  pozwalającej  kierującym pojazdem
jego spostrzeżenie ( stan techniczny lica znaków, w jaki stanie są  materiały odblaskowe) ? Jeżeli
nie była prowadzona kontrola proszę o udzielenie odpowiedzi dlaczego?

6. Jaka  była  przeprowadzona  przez  Pana  pracowników  kontrola  stanu  technicznego  ulicy
Konstytucji  3  Maja  i  Karkonoskiej  w  zakresie  wszystkich  występujący  ubytków  w  jezdni,
rozszczelnień,  pęknięć,  uszkodzeń  krawężników,  uszkodzeń  chodników,  murów  oporowych,
barier energochłonnych, nasypów, przepustów itp. ( w odpowiedzi proszę wskazać czy podlegli
Panu  pracownicy  dokonali  sami  oględzin  stanu  technicznego  dróg  w  powyższym  zakresie  i
wykonali dokumentację fotograficzną, którą mogliby przedstawić radnym na Komisjach RM)?

7. Kiedy zostaną  wymienione uszkodzone separatory rozdzielające pasy ruchu na tzw. rondzie w
Białym Jarze ?

8. Kiedy   firma  ENERGOBEST we  właściwy  sposób   zagęści  kostkę  granitową  w  ciągu  ulicy
Słowackiego po wykonanych pracach ( od skrzyżowania z ulicą Armii Krajowej)?

Grzegorz  Kubik
...........................

 


